
Beslutningsreferat bestyrelsesmøde Grundejerforeningen Sønderlunden 
mandag 6. maj 2024 
 
 
Fremmødte: Flemming Gerson (FG), Jens Mikael Arnoldsen (JMA), Frank Jensen (FJ), Uwe Gugel (UG) og 
Frank Cilius (FC). Mødet afholdtes ved FG. 
 
 
a. Velkommen  

FG bød velkommen 
  

b. Udpege en referent!  
FC udpegedes som referent 
 

c. Siden sidst herunder afviklingen af forskønnelsesdagen. 
Der var enighed om, at Forskønnelsesdagen viste et flot fremmøde, samt at der blev arbejdet rigtigt 
fint med de forskellige opgaver. Desuden har det sociale aspekt (hvor beboere blev inviteret, også 
selvom disse måske ikke kunne deltage) ligeledes vist sig succesfuldt, med etablering af petanque-
arrangementer og ”gå-klub” 
 

d. Økonomisk status ved Jens/Peter 
JA gennemgik økonomien – som ser ganske fin ud for de første fire måneder, hvilket er perioden, 
som blev gennemgået.  
 

e. Udpege/udvælge de enkelte medlemmer af bestyrelsens resort område. 
Kontaktpersoner til/ansvarlig for sommervedligehold (pt. Nørskov): FG og vintervedligehold (pt 
OKNygaard) FC 
Forskønnelsesdag (indkøb m.m.) FJ & JMA 
Vedligeholdelse af hjemmeside: FC 
 

f. Interesseliste og behandlingen af denne fremadrettet. 
Interessenter lægges ind i vores bogføringssystem, så fakturering og administration gøres 
nemmere. Der blev talt om eventuelt at opjustere prisen på de kr. 100,- årligt – dette tages op på et 
senere bestyrelsesmøde da en eventuel justering først træder i kraft fra 1. januar 2025.  
 

g. Forslag til punkter til dagsorden fra Jens: 
Beplantning; Der er søgt om midler i Bydelspuljen til beplantning omkring regnvandsbassinet. 
Dette afventes.  
Hjertestarter; JMA har kontakt til Ruth Jacobsen, som kan foranledige et kursus i brug af 
hjertestarter. Dette meldes der yderligere ud omkring senere. 
Affaldsstationer; FG har kontakt til kommunen omkring disse. Der afventes yderligere information 
fra Kolding Kommune.  
Forslag om produktion af video; der foreslåes at producere en lille stemningsvideo om 
Sønderlunden. Det aftaltes, at bestyrelsen summer over, hvilket formål og hvilken målgruppe en 
sådan video kunne have, og tager dette op på et kommende bestyrelsesmøde.  
 

h. Eventuelt 
Der blev talt om en henvendelse fra en grundejer, som af Kolding Kommune havde fået at vide, at 
denne skulle henvende sig til bestyrelsen om tilladelse til opførelse af et element på sin grund. Her 



er det bestyrelsens helt klare holdning, at alt herunder skal rette sig i forhold til de i Lokalplanen og 
Vedtægterne nedskrevne punkter. Bestyrelsen kan således hverken give tilladelse eller afslå samme 
omkring eventuelle projekter ønsket af grundejere på disses matrikler, men må henvise til 
Lokalplan og Vedtægter. 
 
Næste forskønnelsesdag er søndag d. 15. september kl. 9.00. 

 
Næste bestyrelsesmøde er 26. august kl. 19.00 hos Uwe i nr. 3 
 
 
 
 
 


